
Zápis 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva v Jasenove, ktoré sa konalo dňa 12.9.2023 

v Kultúrnom dome v Jasenove. 

____________________________________________________________________________ 

 

Program: podľa pozvánky 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Ing. Lucia Sukeľová, 

ktorá privítala prítomných a skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

Predniesla program, za ktorý dala hlasovať, všetci prítomní poslanci hlasovali za, program bol 

schválený jednomyseľne. 

 

Do pracovných komisií boli navrhnutí:  

Návrhová komisia -   JUDr. Lukáš Bažik a Miroslav Bodnár  

Overovatelia zápisnice -  PhDr. Silvia Knapiková a Mgr. Jana Lengerová. 

Zapisovateľka -  Jana Krokkerová.  

Za navrhnuté zloženie pracovných komisií dala starostka hlasovať – prítomní poslanci hlasovali 

za - schválené jednomyseľne. 

  

Nakoľko boli prítomní aj občania obce, pani starostka hlasovať za udelenie slova 

. Poslanci hlasovali za udelenie slova. 

 vo svojom výstupe vzniesol kritiku na prašnosť cesty, neupravené rigoly. 

Ďalej dala p. starostka hlasovať za udelenie slova     – hlasovanie za.  

Vysvetlil, že najmä pri prívalových dažďoch voda priteká aj z lokality Hôrka, vtedy je potrebné 

vyčistiť priepuste, aby sa voda neliala po ceste. 

Miroslav Bodnár – obec schválila riešenie tohto problému ako prioritnú investíciu, je zámerom 

riešiť tento problém. 

Mgr. Jaroslav Kovaľ – chodí po ulici Poľnej k svojmu pozemku, vie že to je problém. Potvrdzuje, 

že najbližšie sa bude realizovať ulica Poľná.  

Horymír Krokker je tiež za uprednostnenie realizácie ulice Poľná.  

Pani starostka informovala prítomných, že dlhé obdobie už chýbajú výzvy na dotácie na miestne 

komunikácie. Dokonca vláda výrazne znížila aj výšku podielových daní, čiže tento havarijný stav 

nedokážeme riešiť z vlastných prostriedkov.  

 

Ďalším bodom bolo schválenie žiadosti o vrátenie rezervačného poplatku za 2 byty. 

Nakoľko na byty rovnakej kategórie boli podané nové žiadosti, poslanci jednohlasne schválili. 

Ďalej pani starostka informovala o vyradení žiadosti na dotáciu na kanalizáciu na ul. Poľnej 

z Envirofondu. 

a manželka    požiadali o odpredaj obecného pozemku o výmere 20,5 m
2
 

pred ich stavbou RD. 

Pani starostka navrhla obhliadku danej parcely v časti Bobkovec. 



Ďalej informovala o prebiehajúcom stavebnom konaní   , kde sa zistilo, že jeho 

pozemok nie je v územnom pláne ako stavebný. Taktiež o zaradenie pozemku do ÚPN požiadali 

aj    a    . Pani starostka oslovila aj    , parcelu vedľa 

  , nemal záujem. Po krátkej diskusii dala pani starostka hlasovať za obstaranie 

predmetných zmien ÚP. Všetci prítomní hlasovali za, parcely vlastníkov     

a manželov    majú byť súčasťou plánovaných zmien ÚP. 

 Pani starostka informovala poslancov o prebiehajúcich a pripravovaných investičných 

akciách: 

- Od rodinného domu č. 260 je plánovaná rekonštrukcia štátnej cesty III. triedy od točne 

autobusov po obecný úrad. Súčasťou by bolo aj osadenie cestných obrubníkov na budúci 

chodník. Po desiatich rokoch urgovania tejto požiadavky došlo k schváleniu tohto zámeru 

v investíciách PSK, 

- Dotácia od COOP Jednoty vo výške 6 000 € na úpravu parkoviska pred predajňou a parku 

pri zastávke, 

- Zberný dvor – prebiehajú posledné kontroly VO a očakávame začatie prác na výstavbe 

tejto investície vo výške viac ako pol milióna eur, 

- Nájomné byty – beží výstavba dvoch bytových domov a terénne úpravy okolia, 

- Na ul. Pod Hôrkou bežia práce súvisiace s odvodnením – úprava terénu, vyspádovanie 

k rigolu, osadenie kanalizačných rúr, šácht, návoz kameniva na cestu. 

 

V bode rôzne pán hlavný kontrolór predniesol plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2023, 

pani starostka dala o tomto hlasovať – plán kontrolnej činnosti bol schválený jednomyseľne. 

Ďalej pani starostka informovala o probléme s výskytom medveďa – v obci bol záchytný tím. 

JUDr. Lukáš Bažik vystúpil s informáciou o zrušení autobusového spoja, na ktorom do práce cez 

víkendy a sviatky dochádzajú najmä zdravotné sestry. Pani starostka potvrdila, že sa bude 

zaujímať o obnovenie spoja na PSK.  

 

 Po vyčerpaní všetkých informácií pani starostka poďakovala prítomným za účasť 

a ukončila zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

V Jasenove 12.9.2023 

 

Zapísala: Jana Krokkerová  

 

Overovatelia zápisnice:   PhDr. Silvia Knapiková 

 

        Mgr. Jana Lengerová  

 


